
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Stadsronde Inspreekrecht 

 

Onderwerp/ 

Portefeuillehouder 

De heer Jos Wolfs voor de Raadsronde “Aanbesteding Sporthal Geusselt”, 

portefeuille wethouder Willems. 

 

Mevrouw Adje Syrier-Notten, directeur Peuterspeelzaalwerk Maastricht STEPS 

en mevrouw Martje Paanakker namens de kinderopvangorganisaties voor de 

Raadsronde "Harmonisatie peuterspeelzaalwerk/kinderopvang", portefeuille 

wethouder Damsma. 

 

Programmanummer n.v.t. 

Behandelend ambtenaar n.v.t. 

Doel van de bijeenkomst De raads- en burgerleden worden geacht zich te informeren. 

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

n.v.t. 

Verloop voorgaande 
proces 

n.v.t. 

Inhoud  Inspreekrecht op beleidsvoornemens 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Nee. 

Vervolgtraject n.v.t. 

Ruimtelijke faciliteiten n.v.t. 

Technische faciliteiten n.v.t. 

Presidium n.v.t. 

Datum agendering 19 januari 2016 

Voorzitter Dhr. Jan Erckens 

Secretaris Dhr. Mikos Pieters 

Locatie Rode Kamer 

Tijdstip 17:00 uur 

Fractiewoordvoerders n.v.t. 

Genodigden n.v.t. 

Samenvatting en 
afspraken 

 De heer Jos Wolfs voor de Raadsronde “Aanbesteding Sporthal 

Geusselt”, portefeuille wethouder Willems. 

 
De heer Jos Wolfs licht zijn pleidooi voor een topsporthal toe. Sport kan 



 

 

 

 

 

 

namelijk de samenleving meer onderling verbinden en topsport kan door 
rolmodellen aanjager zijn van gedragsverandering. 
 

 Mevrouw Adje Syrier-Notten, directeur Peuterspeelzaalwerk Maastricht 

STEPS en mevrouw Martje Paanakker namens de 

kinderopvangorganisaties voor de Raadsronde "Harmonisatie 

peuterspeelzaalwerk/kinderopvang", portefeuille wethouder Damsma. 

 

Mevrouw Adje Syrier-Notten verzoekt de raad om een viertal garanties of 

aanvullende voorwaarden (werkzekerheid en arbeidsvoorwaarden voor de 

medewerkers van STEPS, inhoudelijke samenwerking in lijn met IKC 

ontwikkeling, goede overgangsregeling voor de ouders) aan het 

harmonisatiebesluit te verbinden.  

 

Mevrouw Martje Paanakker ziet in de voorliggende subsidieverordening een 

eerste stap in de richting van de vorming van een IKC (Integraal Kindcentrum). 

Ondanks de verandering en onzekerheid is het een toekomstbestendige en 

vernieuwende weg die de belangen van opgroeiende kinderen voorop zet. 

 

De inspreekbijdrages van mevrouw Adje Syrier-Notten en mevrouw Martje 

Paanakker zijn toegevoegd. 

 
 

Toezeggingen n.v.t. 

Advies aan het presidium n.v.t. 

 


